
 
Številka: 031-5/2022 

      Datum: 1. 6. 2022 
 

Zapisnik 
8. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 31. 5. 2022, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
 prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. 
Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir 
KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL 
FFA, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Nataša POKLAR ULRIH, UL BF, doc. dr. Lijana 
RIHTER, UL FSD, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr.  Urška 
STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. 
Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, izr. prof. dr. Janez VOGRINC, UL 
PEF, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Jaka ROTMAN PRIMEC, UL 
FFA, Anžej Tomaž HVALA, UL EF, Rok KOFOL, UL FDV, Luka MIHALIČ, UL FU (25 senatorjev) 
 
Odsotni člani Senata UL:. izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL 
FS, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, prof. dr. Mirko PEČARIČ,   UL FU, , izr. prof. dr. Peter 
VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA,  prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL 
EF, Tanja KOBAL, UL BF, NEJC DONAVAL, UL FŠ, Matevž KOPAČ, UL FMF 
 
Seje so se udeležili še:  
Doc. dr. Gregor Gomišček, UL ZF, prof. dr. Janko Slavič, UL FS, izr. prof. dr. Rok Dreu; prof. dr. 
Andreja Cirman, UL EF, prof. dr. Gregor Dolinar, UL FE; prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. 
Anton Ramšak, prof. mag. Matjaž Drevenšek– prorektorji UL; prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK, 
prof. dr. Andrej Kitanovski, pred. KMŠ, prof. dr. Mateja Drnovšek, pred. KDrŠ; prof. dr. Emil Erjavec - 
predsednik UO UL; dr. Aljaž Gaber, Visokošolski sindikat Slovenije, prof. dr. Tatjana Marvin, 
predstojnica Doktorske šole, Damjana Vovk, NUK; mag. Kristina Plavšak Krajnc - pomočnica rektorja 
za vodenje kabineta rektorja, Alenka Golobič, Teja Velkavrh, Mirela Lidjan – rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Jasmina Balant, Darja Lisjak, Polonca Miklavc Valenčič, Maša Hiti, Danijela Kotnik, Sabina 
Otoničar, Katarina Ivec – rektorat UL. 
 
 
 
 
 
 
 



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 8, 9 in 10 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 8. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 7. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Določitev cenovnih kategorij raziskovalnih programov 
Določitev višine sredstev za usposabljanje mladih raziskovalcev je od 1. 1. 2022 v domeni raziskovalnih 
organizacij, ki so prešle v stabilno financiranje. Zato se moramo dogovoriti o cenovnih kategorijah 
raziskovalnih programov in v okviru tega tudi o višini sredstev za usposabljanje mladih raziskovalcev. 
 
Predlagamo, da ostajajo cenovne kategorije raziskovalnih programov v letu 2022 nespremenjene v 
primerjavi z letom 2021 in da je višina sredstev za usposabljanje mladih raziskovalcev za leto 2022 enaka 
višini, kot jo določi ARRS za leto 2022 za posamezno cenovno kategorijo raziskovalnih programov, ki ne 
preidejo v stabilno financiranje. 
 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se je seznanil s predlogoma glede določitve cenovnih kategorij raziskovalnih programov in višine 
sredstev za usposabljanje mladih raziskovalcev v letu 2022.  
 
*Odločitev o tem sprejme Upravni odbor UL. 
 

1.  Določitev dnevnega reda 8. seje Senata UL  

2.  Potrditev zapisnika 7. seje Senata UL  

3.  Poročilo rektorja   

4.  Strategija UL (rektor s prorektorji in glavni tajnik)  

5.  Dopolnitev Programa dela 2022 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)   

6.  Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev UL 

(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

7.  Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije)  

8.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)   

9.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 

 

10.  Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 

 

11.  Razno  



II. Vloga za omilitev pogoja kandidatke za mentorico 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 3.1.: 
Senat UL se strinja, da se doc. dr. Vidi Groznik omili pogoj zaposlitve za kandidaturo za mentorico 
mlademu raziskovalcu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 3.2.: 
Senat UL se strinja, da se prof. dr. Irini Milisav Ribarič omili pogoj zaposlitve za kandidaturo za mentorico 
mlademu raziskovalcu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

III. Povečanje števila razpisanih vpisnih mest za kandidate na mestih za državljane 
držav nečlanic EU 

Senati posameznih članic lahko sklepajo o povečanju števila razpisanih vpisnih mest  za državljane držav 
nečlanic Evropske unije v prvem prijavnem roku, če število prijav presega število razpisanih vpisnih mest. 
UL FF je sprejela sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za državljane držav nečlanic Evropske 
unije v prvem prijavnem roku na sedmih univerzitetnih rednih študijskih programih, in sicer: Arheologija, 
Azijske študije - Japonologija - enopredmetna in dvopredmetna smer, Azijske študije - Sinologija - 
enopredmetna smer, Italijanski jezik in književnost - dvopredmetni, Primerjalno slovansko jezikoslovje - 
dvopredmetni in Rusistika - dvopredmetni.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št: 3.3.: 
Senat UL sprejme sklep o povečanju števila razpisanih vpisnih mest za vpis v prvi letnik v dodiplomske 
in enovite magistrske študijske programe za državljane držav nečlanic Evropske unije v prvem prijavnem 
roku, in sicer za univerzitetne redne študijske programe Filozofske fakultete, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

IV. Poročilo rektorja 
 
Rektor je povedal, da je smo prejeli informacijo o okvirnem izračunu sredstev, ki naj bi nam pripadala po 
ZRrID. V štirih letih po končni uveljavitvi ZRrID naj bi prejeli okrog 25 milijonov dodatnih sredstev, s 
čimer smo zadovoljni. Dodal je, da naj bi UL in inštituti dobili približno tolikšna sredstv a kot je bilo 
pričakovano glede na izračune, medtem ko naj bi UM in UP dobili več kot je bilo v izračunih. V zvezi s 
tem je UL na MIZŠ posredovala pismo, s katerim smo izrazili nestrinjanje, saj naj bi UM, glede na število 
akademskega osebja, po tem izračunu prejela še enkrat več sredstev na osebo kot UL.  
 
Rektor je povedal, da se pripravlja nova verzija pravilnika za programsko financiranje in predstavil 
časovnico sprejema le-tega. Dokončno usklajeno verzijo mora Senat UL sprejeti do konca junija. 
Predvidoma se bo to naredilo na korespondenčni seji po razpravi na junijski seji senata UL. 
 
Glede financiranja študijskih dejavnosti bo več govora na naslednji seji Senata UL, sicer pa naj bi bila 
sredstva povečana v enaki višini kot lansko leto - za dogovorjenih 5%. Za članice, ki so povečale število 
mest za vpis, pa je UO na svoji zadnji potrdil rebalans. 
 



Rektor je povedal, da smo prejeli poziv za financiranje is sredstev NOO za projekta gradnje UL VF in 
UL MF. Za projekt UL VF smo danes dobili gradbeno dovoljenje, tako da se bo gradnja v kratkem lahko 
začela. 
 
Odvil se je sestanek CELSA skupine, ki je za UL zelo pomemben, saj iz tega združenja pridobivamo 
CELSA projekte. Rektor je povedal, da UL običajno iz razvojnega sklada financira 3 projekte CELSA, 
letos pa jih bo financirala 5, saj smo imeli zelo dobro ocenjene projekte, v razvojnem skladu pa je dovolj 
sredstev. Rektor se je zahvalil vsem članicam in vodjem projektov, ki s pridobivanjem raziskovalnih 
projektov, prispevajo v razvojni sklad. 
 
Vodstvo UL je imelo srečanje s predstavniki MOL, na katerem je bilo dogovorjeno, da se sklene sporazum 
o sodelovanju. Sporazum bi zajemal sodelovanje na več področjih - od urejanja trajnostne mobilnosti, 
ureditev avtobusnih linij, bicikelj postaj, urejanje prostora, olajšave pri komunalnih prispevkih, promocija. 
Ideja je bila tudi, da bi MOL UL enkrat ali dvakrat na mesec ob sobotah odstopila stojnico pred 
magistratom, na kateri bi vsaka članica priprav ljala eksperimente za promocijo znanosti in univerze. Člani 
senata so v razpravi idejo pozitivno pozdravili. Rektor je povedal, da bi se lahko vključile tudi pridružene 
članice. 
 
Rektor je povedal, da je potekala druga javna razprava glede raziskovalnega dela, na kateri je bila zelo slaba 
udeležba. 
 
UL je dobila dva nova ERC projekta na UL FMF. Rektor je čestital vodjema obeh projektov, prof. dr. 
Francu Forstneriču in prof. dr. Maruši Bradač, in napovedal predstavitev obeh projektov na eni izmed 
naslednjih sej. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja . 
 
 
Ad 4.) Strategija UL 2022-2027 (rektor s prorektorji in glavni tajnik) 
 
Rektor je predstavil Strategijo UL 2022-2027 kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo.   
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.: 
Senat UL sprejme Strategijo Univerze v Ljubljani 2022-2027, kot sledi iz priloge.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 5.) Dopolnitve in spremembe Programa dela za leto 2022 (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
Rektor je povedal, da se na podlagi poziva in sklepa MIZŠ glede koordiniranja projekta 
EUROGRADUATE v Sloveniji Senatu UL predlaga, da sprejme dopolnitve Programa dela za leto 2022, 
in sicer kot sledi: 
 
V poglavju 8. Izvajanje nalog po pooblastilu (Nacionalno pomembne naloge) se besedilo na 

koncu poglavja dopolni z besedilom na koncu poglavja, ki se glasi:  

 



»PROJEKT EUROGRADUATE V SLOVENIJI 

V okviru Rektorske konference RS bomo v letih 2022 in 2023 izvajali aktivnosti projekta EUROGRADUATE v 

Sloveniji (https://www.eurograduate.eu/).« 

 

V poglavju 1. Izobraževalna dejavnost se na strani 6 doda zapis:  

Novi študijski programi 

Teološka fakulteta bo v letu 2022 posredovala v akreditacijo predlog novega univerzitetnega študijskega programa prve 

stopnje Človek in medsebojni odnosi, ki bo nadomestil prvostopenjski univerzitetni študijski program Teološki in religijski 

študij. 

Predlog za akreditacijo novega univerzitetnega študijskega programa prve stopnje ČMO UL TEOF sta 

obravnavala in potrdila KK UL in UO UL.  

 

V poglavju 9. Finančni načrt se ustrezno popravi finančni načrt UL za leto 2022. sprememba je posledica 

dodatnih sredstev za povečan vpis in dodatnih sredstev Centra za slovenščino.  

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.: 
Senat UL sprejme dopolnitve in spremembe Programa dela Univerze v Ljubljani za leto 2022.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 6.) Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev 
Univerze v Ljubljani (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da je dne 21.12.2021 senat UL obravnaval dopolnitve Pravilnika o delovni in pedagoški 
obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev Univerze v Ljubljani (v nadaljevanju: Pravilnik UL) ter 
sprejel čistopis Pravilnika. Opozoril je, da morajo skladno s končnimi določbami, članice svoje pravilnike 
uskladiti z določbami Pravilnika ter jih predložiti rektorju v potrditev.  
 
Na obravnavo na senat UL so bili poslani le pravilniki, kjer je priložena celotna dokumentacija (priloženo 
mnenje sindikata v primeru, ko je na članici organiziran sindikat). Pravilniki članic, kjer je potrebno 
zahtevano dokumentacijo še priložiti, bodo poslani senatu v obravnavo, ko prejeta popolna 
dokumentacija.  
 
UL BF: 
Uskladitev s Pravilnikom UL ter dodatno:  

- dopolnjen 4. člen: dodane druge oblike n.p.o., in sicer konzultacije in mentorstvo/somentorstvo 
pri zaključnih delih na prvi ali drugi stopnji (obseg n.p.o. se omeji na največ 6 del na posamezni 
stopnji); 

- dopolnjen 6. člen: dodano, da se v obseg p.p.o. šteje mentorstvo/somentorstvo do vključno treh 
zaključnih del na vsaki stopnji; 

- Spremenjen 8. člen v delu, kjer je določeno število ur za posamezen primer sodelovanja pri 
upravljanju (povečano število ur v peti, osemindvajseti in devetindvajseti alineji tabele k tretjemu 
odstavku tega člena; 

- Sprememba 11. člena v delu, ki se nanaša na  terensko delo (ni več ločevanja glede na tveganje);  
- Sprememba člena, ki se nanaša na vrednotenje n.p.o. (nov 12. člen); dodane naslednje spremembe:  

https://www.eurograduate.eu/).


o Število n.p.o. se množi s faktorje 1,2 v primeru, da gre za izvedbo za tuje in slovenske 
študente hkrati (12. člen,tabela); 

o dodano vrednotenje n.p.o. v primeru izvedbe predavanj v angleškem jeziku za manjše 
število študentov. 

o Dodano vrednotenje mentorstva/somentorstva pri zaključnih delih 
- Nov 13. člen, ki se nanaša na oblike n.p.o. v primeru izvedbe izbirnih predmetov. 
 

UL FMF: 
Uskladitev s Pravilnikom UL. 
 
UL FGG: 
Uskladitev s Pravilnikom UL ter dodatno: sprememba 3. člena, v delu, ki se nanaša na izvedbo predmetov 
v tujem jeziku v obliki konzultacij  
 
UL EF:  
Uskladitev s Pravilnikom UL.  
 
UL FU: 
Uskladitev s Pravilnikom UL in dodatno: manjše spremembe 8. člena, ki se nanaša na vrednotenje izvedbe 
e-študija za izredni študij. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 6.1.: 
Senat UL daje soglasje k Merilom o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev 
Univerze v Ljubljani Biotehniške fakultete. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 6.2.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev UL FMF. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 6.3.:  
Senat UL daje soglasje k Merilom za vrednotenje dela visokošolskih učiteljev in visokošolskih in 
raziskovalnih sodelavcev na UL FGG. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 6.4.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o plačah in drugih prejemkih iz rednega delovnega razmerja ter o 
izplačilih in drugih prejemkih iz pogodbenega razmerja na Ekonomski fakulteti.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 6.5.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev UL FU. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 7.) Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik KMŠ)  



 
Prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik KMŠ, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za magistrski študij s 3. seje z dne 19. 5. 2022 ter 
sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
 
Ad 8.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ)  
 
 
Ad 9.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik) 
 
 
Ad 10.) Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor 
Majdič, rektor) 
 
 
Ad 11.) Razno 
 
Prorektorica je v zvezi z NOO povedala, da so bile članice prejšnji teden pozvane, da v tabelo vstavijo 
svoje predloge. Ti predlogi bodo v naslednjem tednu vsebinsko obravnavni. MIZŠ še nima potrjenih 
smernic načrta. V ponedeljek 6.6.2022 bo MIZŠ na prošnjo UL organiziralo delavnico in pred njo sestanek 
z vsemi prijavitelji pilotov (članicami). Delavnica oz. sestanek bo potekala najverjetneje na UL PF ob 10:00 
uri. Upamo, da bodo na tem srečanju odgovorili na vsa odprta vprašanja, ki jih imamo, predvsem glede 
financiranja, zaposlovanja, upravičenih/neupravičenih stroške.  
 
Prof. Tomaž Gubenšek, UL AGRFT, je v zvezi z mednarodnim gostovanjem pedagogov izpostavil 
problem načina izbora in delitve sredstev. Ker se sredstva za ta namen delijo kronološko (glede na čas 
oddaje prijave) do porabe sredstev , profesorji, ki načrtujejo gostovanja v drugi polovici šolskega leta, 
avtomatično ne morejo na gostovanje, ne glede na kvaliteto in pomen le-tega. Druga težava je to, da je 
pogodbo z UL možno skleniti 1 mesec pred začetkom gostovanja, letalske vozovnice za gostovanje pa 
profesor ne more kupiti preden ne sklene pogodbe, zato so vozovnice dražje, kot če bi bile kupljene prej. 
Poudaril je, da se sredstva na tak način neekonimično porabljajo.  Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar, 
UL FF se je strinjala in prosila za več prilagodljivosti. Rektor se je zahvalil za utemeljene pripombe in 
povedal, da se bo razpis v zvezi s tem pregledalo oz. preverilo. 
 
Prof. dr. Andreja Cirman, UL FE, je povedala, da bi bilo potrebno sistem fiori čim prej prevesti v 
angleščino zaradi številnih tujih učiteljev, ki so redno zaposleni. Izpostavila je, da je tempo prev ajanja 
prepočasen. 
Prof. dr. Emil Erjavec, predsednik UO UL, je pojasnil, da fiori v angleščini zahteva veliko dodatnih 
sredstev, zato se bo prevajanje izvedlo po koncu projekta. Do takrat je treba zaposlenim pomagati z 
navodili. Obljubil je, da bo pripombo vseeno posredoval projektnemu svetu.  
 
Prof. Alen Ožbolt je prosil, da se na eni izmed naslednih sej Senata UL podajo informacije o delu Komisije 
za etična vprašanja, in sicer glede obravnave vloge, ki jo je članica posredovala v obravnavo.  
 
Seja je bila zaključena ob 15:30 uri.  



 
Zapisala: Mirela Lidjan, univ. dipl. prav.  
 
 
 

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 

 
 


